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Zápis č. 2 

ze zasedání zastupitelstva Obce Ondřejov 

konaného dne 7. 11. 2022 
 

 

 

Přítomni: 

Beránek Václav 

Brabec Josef 

Chadzitaskos Goce 

Keclík Tomáš 

Kölblová Jaroslava 

Kölbl Petr 

Kvapil David 

Mašek Daniel 

Preislerová Štolcová Kateřina 

Staňková Ivana 

Vávra Pavel 

Zámyslický Vladimír 

 

Omluveni: Brilová Romana, Keclík Martin, Šafra Jan 

 

 

Hosté: 0 

 

Místo jednání: Obecní úřad Ondřejov, Choceradská 62, 25165 Ondřejov 

 

 

Při zahájení bylo přítomno 10 členů zastupitelstva obce. 

Jednání bylo zahájeno v 18:00 hodin. 

 

1. Zahájení 

Jednání zahájil starosta Mgr. Vladimír Zámyslický a konstatoval, že zastupitelstvo je 

usnášeníschopné.  

 

2. Schválení programu, volba ověřovatelů 

 

Volba ověřovatelů: 

Za ověřovatele zápisu byli navrženi Keclík Tomáš a Kölblová Jaroslava 

 

Hlasování: 

Pro –                 8 

Proti –               0 

Zdržel se –        2 

Ověřovatelé byli schváleni. 
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Program jednání:  

1. Zahájení 

2. Schválení programu a volba ověřovatelů 

3. Rozpočtové opatření 

4. Volba členů a předsedů KV a FV 

5. Ustavení osadních výborů, volba členů a předsedů 

6. Mimořádný příspěvek SDH 

7. Diskuse a různé 

 

V. Zámyslický navrhl doplnění programu o bod Kontrolní komise DSO: 

 

Návrh programu po úpravě: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu a volba ověřovatelů 

3. Rozpočtové opatření 

4. Volba členů a předsedů KV a FV 

5. Ustavení osadních výborů, volba členů a předsedů 

6. Kontrolní komise DSO 

7. Mimořádný příspěvek na činnost mládeže SDH 

8. Diskuse a různé 

 

Hlasování: 

Pro-          10 

Proti -          0 

Zdržel se –  0 

Program jednání byl přijat. 

 

 

 

3. Rozpočtové opatření 

 

Návrh RO č. 9 obdrželi zastupitelé společně s ostatními podklady pro jednání. 

 

18:07 dostavil se Vávra Pavel 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Ondřejov schvaluje rozpočtové opatření č. 9/2022.  

 

Hlasování:  

Pro –   10  

Proti –  0  

Zdržel se –  1  

Usnesení bylo schváleno. 
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4. Volba členů a předsedů KV a FV 

 

Kontrolní výbor 

V. Zámyslický vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy kontrolního výboru. Byly 

podány následující návrhy: Člen zastupitelstva V. Zámyslický navrhl do funkce předsedy kontrolního 

výboru Mgr. Daniela Maška. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům sdělit své stano-

visko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Ondřejov volí předsedou kontrolního výboru Mgr. Daniela Maška. 

Hlasování:  

Pro –   10  

Proti –  0  

Zdržel se –  1  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Finanční výbor 

V. Zámyslický vyzval členy zastupitelstva k podávání návrhů na členy finančního výboru. Byly po-

dány následující návrhy: Člen zastupitelstva V. Zámyslický navrhl do funkce předsedy finančního 

výboru Ing. Kateřinu Preislerovou-Štolcovou. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Ondřejov volí předsedou finančního výboru ing. Kateřinu  Preislerovou-Štolco-

vou. 

 

Hlasování:  

Pro –   10  

Proti –  0  

Zdržel se –  1  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Ondřejov odkládá volbu dalších členů kontrolního a finančního výboru na nej-

bližší zasedání Zastupitelstva obce Ondřejov. 

 

Hlasování:  

Pro –   11  

Proti –  0  

Zdržel se –  0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

5. Ustavení osadních výborů, volba členů a předsedů 

 

V. Zámyslický informoval přítomné zastupitele, že v částech obce může zřídit zastupitelstvo 

obce osadní nebo místní výbory (dále jen "osadní výbor"). Osadní výbor má minimálně 3 členy. Po-

čet členů osadního výboru určí zastupitelstvo obce. 
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Členy osadního výboru jsou občané obce, kteří jsou přihlášeni k trvalému pobytu v té části obce, pro 

kterou je osadní výbor zřízen, a jsou určeni zastupitelstvem obce. Předsedu osadního výboru zvolí 

zastupitelstvo obce z řad členů osadního výboru. 

 

18:12 dostavil se Chadzitaskos Goce 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Ondřejov zřizuje osadní výbory Ondřejov, Třemblat a Turkovice. 

 

Počet členů osadního výboru Ondřejov stanoví Zastupitelstvo obce Ondřejov na nejbližším zasedání.  

Počet členů osadního výboru Třemblat stanovuje na 5 členů. 

Počet členů osadního výboru Turkovice stanovuje na 3 členy. 

 

Hlasování:  

Pro –   12  

Proti –  0  

Zdržel se –  0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Ondřejov volí předsedu a členy Osadního výboru Třemblat - 

předseda: Povýšilová Renata; členové: Nováková Ilona, Pácová Lucie, Zajíčková Monika, Říhová 

Anna.   

 

Hlasování:  

Pro –   12  

Proti –  0  

Zdržel se –  0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

6. Kontrolní komise DSO 

 

Předsedající navrhl deleguje do Kontrolní komise DSO Svazková škola Ondřejov a DSO Vejborka 

Ing. Kateřinu Preislerovou-Štolcovou. Ing. Kateřina Preislerová-Štolcová souhlasí.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Ondřejov deleguje do Kontrolní komise DSO Vejborka Ing. Kateřinu 

Preislerovou-Štolcovou 

 

Hlasování:  

Pro –   11  

Proti –  0  

Zdržel se –  1  

Usnesení bylo schváleno. 
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Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Ondřejov deleguje do Kontrolní komise DSO Svazková škola Ondřejov Ing. 

Kateřinu Preislerovou-Štolcovou 

 

Hlasování:  

Pro –   11  

Proti –  0  

Zdržel se –  1  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

7. Mimořádný příspěvek na činnost mládeže 

 

Členové SDH Turkovice se účastnili požární asistence v Hřensku, následně se vzdali kompenzace 

personálních nákladů ve prospěch SDH.  

 

Návrh usnesení:  

Zastupitelstvo obce Ondřejov schvaluje přidělení mimořádného dotace na činnost mládeže pro SDH 

Turkovice ve výši 144.440,- Kč. 

 

Hlasování:  

Pro –   12  

Proti –  0  

Zdržel se –  0  

Usnesení bylo schváleno. 

 

 

8. Diskuze a různé 

 

1) V. Zámyslický upozornil na zjevnou písařskou chybu v zápise č. 1 z ustavujícího zasedání 

Zastupitelstva obce Ondřejov konaného dne 18. 10. 2022, kde po pozdějším příchodu Chadzitaskos 

Goce byl vyzván ke složení slibu a podpisu příslušných listin, ale v zápisu to není uvedeno. 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Ondřejov schvaluje doplnění zápisu č. 1 z ustavujícího zasedání Zastupitelstva 

Obce Ondřejov konaného dne 18. 10. 2022 takto: 

Po příchodu byl Chadzitaskos Goce vyzván V. Zámyslickým ke složení zákonem stanoveného slibu, 

podepsání prezenční listiny a listiny prokazující složení slibu. Před složením slibu předsedající 

upozornil člena zastupitelstva, že odmítnutí složit slib nebo složení slibu s výhradou má 

za následek zánik mandátu (§ 55 zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí 

a o změně některých zákonů, ve znění pozdějších předpisů). 

 

Hlasování: 

Pro  -            12            

Proti  -   0 

Zdržel se  -  0 

Usnesení bylo schváleno. 
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2) Informace o průběhu staveb, které realizujeme:  

V. Zámyslický 

- Požární zbrojnice Turkovice – finalizujeme, dělají se fasády, sádrokarton. Dokončení stavby 

je dodatkem SoD stanoveno na 20. 12. 2022. Předpokládáme ještě podpis dalšího dodatku 

řešícího vícenáklady. Jednak se jedná o plnění našich požadavků, které neobsahovala zadávací 

dokumentace, dále promítnutí extrémního nárůstu cen některých materiálů. 

D. Kvapil 

- Kanalizace a ČOV Turkovice – finišujeme, probíhaly komplexní zkoušky na čistírně, které 

trvaly 72h, probíhají dodělávky. 

V. Zámyslický 

- Základní škola – stavba prozatím probíhá dle harmonogramu, byly zjištěny odchylky 

skutečnosti od geologického průzkumu, probíhají úpravy projektu – tato skutečnost by mohla 

vést ke zdržení oproti harmonogramu. Se stavbou řešíme čistotu komunikací a chodníků, 

stavba zajistila koupi stroje na čištění chodníků, dále dodavatelsky zajišťuje vůz na čištění 

komunikací. 

 

P. Vávra – nově vzniklé osvětlení bude pouze ke škole? 

 

V. Zámyslický – v rámci stavby ano, pro pokračování v ulici Pod Hřištěm zajistí zpracování 

projektu obec. 

 

3) V. Zámyslický – nesvítilo delší čas veřejné osvětlení v ul. Turkovická – bylo obtížné najít závadu, 

místo již bylo nalezeno a probíhá oprava (pod chodníkem v ul. Pražská).  

P. Vávra – bude probíhat změna na led osvícení? 

V. Zámyslický – je zpracována studie rentability využití dotačního titulu EFEKT, návratnost je pouze 

v několika úsecích (normativní požadavky na zahušťování svítidel), v rámci servisu budeme 

průběžně zdroje měnit za LED. 

 

4) I. Staňková  

- Kontejnery na náměstí - jak je stanoveno rozmístění a počet nádob? Nedaly by se kontejnery u školy 

a Zásilkovny zrušit? 

V. Zámyslický – od ledna dojde k úpravě počtu nádob a i rozmístění. 

J. Brabec – u školy zůstanou, u Zásilkovny dojde ke změně. Celkově od ledna dojde ke změně a 

logičtějšímu uspořádání. 

V. Zámyslický – je to reakce na rozmístění popelnic u domů v systému „Door to door“ 

 

- Odpadkové koše - požadavek na umístění 2 košů do záhonu před budovu školy 

  

- Rozmohly se vloupání do domů – uvažuje se v obci o zavedení kamerového systému? 

V. Zámyslický – je zpracován návrh rozmístění, ne celá obec – pouze vybraná místa. 

 

- návrh místa využitelného pro koloběžkáře – Jedná se o pozemek ASU – lom v ul. Nušlova. Oslovila 

jsem za tímto účelem ASU a čekám nyní na jejich vyjádření.  

 

5) P. Kölbl – návrh na umístění zrcadla na výjezd u školky z ul. K Výstavišti. 

 

6) I. Staňková – kdo upravuje cestu, kde probíhají Vodnické vycházky? 

V. Zámyslický – obce, v jejichž katastru se jednotlivé úseky nacházejí. 
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7) Staňková – propojení Ondřejova s Turkovicemi pro cyklisty a pěší? 

D. Kvapil – záměr je zřídit pěšinu pro chodce a cyklisty v trase historické cesty a snažit se získat na 

vybudování dotaci. Prozatím bude na jaře cesta vytýčena a v její linii sekána tráva. 

 

 

 

Konec zasedání v 19:10 hod. 

        

 

        …………………………….. 

                    starosta obce 

Zapsal:  Bc. Lenka Endlová 

 

 

 

 

Ověřili:  Keclík Tomáš 

 

 

 

 

 

Kölblová Jaroslava 


